





Construction Worker Struck It

**BIG** 

Thanks To Honest Sports Toto Customer Service Assistant

一名来自吉打州的中年建筑工友凭其心水号码 "8132及 3017",在2012年10月20日(第3778/12开彩期)击中 了多多万字积宝首奖,开心抱走总值逾2070万令吉的积 宝奖金。

他是在开彩日当晚,从多多博彩官方网站获知中奖消息。然而,他当天匆忙离开销售站,并把彩票遗留在相熟的多多博彩销售员那儿,导致他彻夜难眠至隔天早上。就在他要返回多多博彩销售站前问销售员的同时,出乎意料地接到该销售员的电话祝贺,并告诉他前一天所投注的其中一张彩票已击中了超过2000万令吉的积宝!

他也对这位诚实的销售员心存感激,并说会好好地运用这 笔财富,即投资房地产、建筑领域创业以及云游四海。

多多博彩, 追之也!

A middle-aged construction worker from Kedah walked away happily with a huge fortune of over RM20.7 million when his lucky pair of numbers "8132 & 3017" struck Toto 4D Jackpot 1 on 20 October 2012 (Draw No. 3778/12).

He found out his multi-million ringgit jackpot winning from Sports Toto website on the draw evening itself. However, he left his bet tickets with his regular Toto customer service assistant (CSA) when he left the sales counter in a hurry. That caused him a totally sleepless night until the next morning. When he was about to go back to check with the CSA, he unexpectedly received a call from the CSA concerned congratulating him and telling that one of the tickets he bought a day before turned out to be a jackpot winning ticket of over RM20 million!

He was thankful to the honest CSA and indicated that he would put his newfound fortune to good use by investing in properties, starting own construction business and having a good holiday.

Sports Toto, Go For It!









一名年届30余岁,来自吉打州的建筑工友在2012年10月20日(周六)击中了多多万字积宝首奖,开心 抱走总值RM20,781,789.50的积宝奖金,也终于实现了一生中的最大梦想。

他的中奖号码组合"8132及3017"是以本身的车牌号码以及报生纸号码所组成的。他是在开彩日当 晚从多多博彩官方网站获知中奖消息。然而,他当下也不能确定有否投注这一组万字号码组合,因 为他当天匆忙离开销售站,并把彩票遗留在相熟的多多博彩销售员那儿。就在他要返回多多博彩销 售站询问销售员的同时,出乎意料地接到该销售员的电话通知,告诉他所投注的其中一张彩票击中 了多多万字积宝!他接着说,会好好地运用这笔财富,即投资房地产、用一小部分奖金当作资金在 建筑领域创业以及云游四海。另一方面,总值RM150,963.40的多多万字积宝二奖也在同一个开彩日 被赢取,并花落彭亨州。追之也!

## iamond Bachelor

A 30-something construction worker from Kedah has the dream of his life come true when he struck Toto 4D Jackpot 1 of RM20,781,789.50 on Saturday, 20 October 2012. His winning pair of 4D numbers, "8132 & 3017", was a combination of his car plate number and his birth certificate number. He found out his multi-million ringgit jackpot winning from Sports Toto website on the draw evening itself. However, at that point, he was not sure whether he did bet on the winning 4D pair for that draw as he left his bet tickets with his regular Toto customer service assistant when he left the sales counter in a hurry. When he was about to go back to check with the CSA, he unexpectedly received a call from the CSA concerned telling him that one of the tickets he bought a day before turned out to be a jackpot winning ticket of over RM20 million!

He then added that he would definitely make the best out of his newfound fortune investing in properties, using a moderate sum to start off a construction-related business and spending some on travelling as he has always wanted to. On the sidelines, Toto 4D Jackpot 2 of RM150,963.40 was also won on the same draw in Pahang. Sports

Toto, Go For It!

8132

8132 D:8132

E:8132







Ref No: wmp/46/2012

